

TABLE OF CONTENTS 目 录

Analysis of Sunshine Time Variation Characteristics and Influence Factors of Dongming during 1961-2013
(1961~2013 年山东东明日照时数变化特征及影响因素分析)

G. D. XU, C. F. SUN, Y. H. DONG.....171

Variation Characteristics of High Temperature Weather and Its Hazard Assessment in Heze of Shandong Province
(山东菏泽高温天气变化特征及灾害评估)

K. DOU, G. D. XU, D. DONG, C. F. SUN.....179

Wavelet Analysis of Temperature Variations in Southern Xinjiang during Cotton Seeding Period in Recent 55 Years
(南疆近 55 年棉播期气温变化的小波分析)

S. Q. BAI, J. LIU.....187

Observation of Several Types of Common Weather of Urumqi Airport
(乌鲁木齐机场几种常见天气的观测)

X. FANG, Y. P. LIN.....193

Diagnostic Analysis of a Rainstorm in Changji of Xinjiang
(新疆昌吉州一次暴雨过程的诊断分析)

C. Y. WANG, X. X. TAO, B. Z. ZHU, L. ZHANG.....198

Statistical Analysis of Shear Line in Qinghai-Xizang Plateau Activity Characteristics from 1998 to 2013
(1998~2013 年青藏高原切变线活动特征统计分析)

L. WANG, T. G. XIAO, K. R. ZHANG.....206

Evaluation of Tourism Climatic Resource in Huangshan Scenic Area
(黄山风景区旅游气候资源浅析)

Z. GAO, J. Y. XU, A. P. LIU, F. X. HUANG.....220

Climate Change Characteristics of Rainstorm Days in South China
(中国南方暴雨日数的气候变化特征)

S. Y. CHEN, X. F. ZHANG, J. R. GUO, Y. Z. GUO.....228

Study on the Characteristics and Its Previous Affecting Factors of Winter Cold Air Activities in China
(我国冬季冷空气活动特征及前期影响因子分析)

Z. P. HUANG, G. C. REN.....237